
        

 

                              

 ZÁPIS ZE SCHŮZKY ŠKOLNÍHO SENÁTU 

A EKOTÝMU DNE 1. 2. 2017 
 
 

– spolupráce v ekotýmu nefunguje, pracuje jen 5 - 6 lidí, ty 
ale chválíme (jsou to především Hanka Štarmanová a 
Markéta Tonková/pozn J. Kužminská) 

 
– členové se nezapojují, neplní zadané úkoly 

 
– na příští schůzku si musíme znovu přečíst závěry z auditu a 

udělat výpisky, každý alespoň 3 doporučení 
 

– VŠICHNI členové přijdou s papírem a budou mít napsáno 3 
až 5 věcí, co musíme udělat 

 
– promyslet návrhy, jak by mohl výtvarně vypadat nový 

ekokodex, pravidla by měla být pozitivní 
 

– příští schůzka: kontrola a rozbor zadaných úkolů, 
spolupráce!!! 

 
 
 Markéta Tonková 5.B 

 
 
 
 
 


